
     
 
PRO Sofia 
 
Protokoll 
 
Fört vid Pro Sofias årsmöte den 14 mars 2016 
Lokal: Pumpan, Färgagårdstorget. 1 
 
 
1. Årsmötets öppnande-parentation 
Ordföranden Gun Gustafsson öppnade mötet och hälsade 
medlemmarna välkomna. Därefter följde en tyst minut för de medlemmar 
som avlidit under 2016. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
3. Mötets behöriga utlysande 
Mötets behöriga utlysande godkändes. 
 
4. Rapporter från styrelsen 
 

- Vi välkomnar 13 nya medlemmar som tillkommit under januari och 
februari 2017. 

- Den 28 februari har vi inbjudit till ett möte för nya medlemmar. 
- Pro riks för februari togs upp. 
- Till Kaffet på Kupan den 21/2 kom 5 personer. Det var premiär. Tre 

träffar återstår under våren den 21 mars, 18 april och 16 maj. 
- Lista för underskrift mot höjd SL-taxa för pensionärer lades ut för 

underskrifter. Den skall skickas in till PRO Stockholms Län. 
- Förslag till motioner till kongressen, som äger rum 2018 skall 

lämnas till styrelsen senast i augusti 2017. 
- En motion om att den orättvisa TV- och radiolicensen har kommit till 

styrelsen för bearbetning från en av våra medlemmar. Beslut tas på 
medlemsmötet i september. 

- Skrivelse till kommunstyrelsen och bankerna om kontanthantering 
har skickats in från distriktet. 

- Veteranvetarna har gått till semifinal. Grattis! 
  

 
 



5. Val mötesfunktionärer 
a) Till ordförande valdes Gustaf Hinas, vår medlem.  
b) Till sekreterare valdes Rune Gustafsson. 
c) Till protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Margareta 

Mellbin och Henric Falkman. 
 
 
6. Föredragning och fastställande av verksamhets- och 
revisionsberättelse 
 

a) Ordföranden Gustaf Hinas föredrog verksamhetsberättelsen för 
2016, som godkändes av medlemmarna.  

b) Ordföranden föredrog den ekonomiska redovisningen för 2016, som 
godkändes av medlemmarna. 

c) Viking Lindberg föredrog revisionsberättelsen för 2016, vilken 
godkändes av medlemmarna. 
 

7. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen år 2016 
Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 
 
8. Val av styrelse 
 

a) Till kassör för 2 år valdes Anne-Christine Viljanen, omval. 
b) Till sekreterare för 2 år valdes Bela Repits, nyval. 
c) Till ledamot för 2 år valdes, Bo Mellbin, omval. 
d) Till ledamot för 2 år valdes Siv Byqvist, nyval. 
e) Till ersättare för 1 år valdes Gunnel Landberg, omval. 
f) Till ersättare för 1 år valdes Birgit Skoglund, nyval. 

 
9. Val av revisorer 

a) Till Revisor för 2 år valdes Viking Lindberg, omval. 
b) Till revisorsersättare för 1 år valdes Lennart Pilarp, omval. 

 
10. Funktionärer med särskilda uppdrag för 1 år, information 

a) Trafikombud: Stig Hansson. 
b) Kontakt- och väntjänst: Bo Mellbin och Stig Hansson. 
c) Konsumentfrågor: Solveig Svanbom, Pia Axell och Gun Sandquist. 
d) Kaffekommitté: Ulla Ericsson och Pia Axell. 
e) Värdar: Stig Hansson, Bo Mellbin och Rune Gustafsson. 

 
11. Val av valberedning 

a) Till valberedning för 1 år valdes Gun Sandquist, sammankallande, 
omval samt Jan-Erik Wigren och Rune Gustafsson, nyval. 



12. Avtackningar 
Gustaf Hinas avtackades, som ordförande för mötet. 
Ett stort tack till våra avgående styrelseledamöter Rune Gustafsson, 
Beda Jonsson och Jan-Erik Wigren för väldigt uppskattade jobb.  
Stort tack också till Margita Karlsson för ett bra jobb i valberedningen. 
 
13. Vi diskuterade äldrefrågorna med Catarina Carbell från PRO-
distriktet. 
 
14. Lottdragning 
 
15. Avslutning 
 
Ordföranden tackade medlemmarna för visat intresse och avslutade 
mötet med inbjudan till samtal kring kaffeborden. 56 medlemmar deltog i 
mötet. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Rune Gustafsson 
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Margareta Mellbin                                              Henric Falkman 
 
 


